
 

 

 אבטחההחלטה על התקשרות לשירותי  הנדון:
 16/2023מכרז למתן שירותי אבטחה ושמירה מס': ש/

   ירוחםמועצה מקומית :  השלושהועדת פרוטוקול 

 15/8/23הישיבה התקיימה ביום: 

 משתתפים:

 מנכ"ל / מזכיר שמעון רוזיליו, 

 גזבר סגן   ,ירון טוויל

 יועץ משפטי אמונה-עו"ד כרמית אהרון

 קבט מוסדות חינוך -אריה ניסנבלט

 משתתפים נוספים: 

 בשיחה מחו"ל וחוות דעת שנשלחה במייל בכתב –מוטי דהן, גזבר 

 בשיחה טלפונית -גבריאל כהן, קב"ט המועצה

  פרוטוקול דיון:

 .3/8/23שנערכה ביום מדובר בדיון המשך לישיבה 

 

לחברת יניב מאבטחים בע"מ את : בדיון הקודם ביקשנו כי משכ"ל תעביר שמעון רוזיליו, מנכ"ל

ממצאי הבדיקה של הצעתו, כפי שהובאו בפני הוועדה ע"י רו"ח משכ"ל ותאפשר לחברת יניב 

מאבטחים בע"מ, במסגרת שימוע בכתב, להעביר התייחסותו לרכיבים אשר הבהרותיו לא הניחו 

פקח, ביגוד וציוד את דעתו של רו"ח משכ"ל בדבר סבירות התמחור )הכשרה ורענונים, רכב וציוד למ

ותגובת החברה הועברה למשכ"ל  6/8/23וערבות(. משכ"ל פנתה לחברת יניב מאבטחים בע"מ ביום 

. כל החומרים הועברו 7/8/23והתקבלה התייחסות משלימה של רו"ח משכ"ל מיום  6/8/23ביום 

 אלינו ממשכ"ל ואתם מוזמנים לעיין בהם.

 

המציאו הסבר חדש לגבי הפערים ביחס להכשרה, ביגוד,  טחים לאב: מאחר ויניב מאמוטי דהן, גזבר

רכב וציוד כפי שציין זאת רואה החשבון מטעם החברה למשק, גם לאחר השימוע הנוסף בכתב 

שנעשה לחברה בעניין זה, אני ממליץ לפסול את הצעת חברת יניב מאבטחים, לאור אחוז הרווחיות 

ותים והדרישות במכרז ובנוהל ואשר יש בו חשש הצפוי אשר הינו נמוך בהתייחס לסוג והיקף השיר

לפגיעה בזכויות עובדים. אני מציע לקבל את המלצות משכ"ל ביחס לחברת ר.ח.ש ביטחון מאחר 

 ואחוז הרווח של הצעתם, לאחר שנבדק, הינו סביר ואין מניעה לקבל את ההצעה מבחינת תמחורה.

 

רות של משכ"ל ולפערים שנמצאו : בשים לב להמלצות הברואמונה, יועמ"ש-כרמית אהרון

בארבעת הרכיבים )הכשרה ורענונים, רכב וציוד למפקח, ביגוד וציוד וערבות( בהצעת המציע הזול 

ביותר, ובשים לב לחובה של המועצה כרשות ציבורית להבטיח עמידת המציעים בתשלום שכר מלא 

ציאליות על פי תנאי המכרז, , לרבות תשלום כל הזכויות הסוהקבלן המציע שיוצבו בחצריה לעובדי

חוזה ההתקשרות, החוק להגברת האכיפה, צווי ההרחבה בענף והוראות הדין בעניין, הרי שאחוז 

רווח לא סביר, מעלה חשש לפגיעה בזכויותיהם של העובדים ועל כן אני מסכימה כי אין לקבל את 

 ההצעה הזולה ביותר, מנימוקים אלו.

 

עם החברה שנתיים מאז שנכנסתי לתפקיד ואני מאוד מרוצה : אני גבריאל כהן, קב"ט המועצה

מהחברה, יש מספר בעיות שעלו בהתקשרות אך החברה טיפלה והתייחסה באופן מהיר לכל בעיה 



 

 

( 2016ונתנה מענה מתאים. מכל השיקולים שעלו, אני ממליץ על התקשרות עם חברת ר.ח.ש ביטחון )

 בע"מ.

 

 :החלטה
וכן בתשובות של חברת יניב מאבטחים,  1/8/23של משכ"ל מיום  הועדה עיינה בחוות דעת רו"ח

לחברה וכן במכתבו של רו"ח , במסגרת שימוע בכתב שנערך 6/8/23לממצאי חוות הדעת, מיום 

ומסקנתו כי בארבעת הרכיבים בהם נמצאו פערים כמפורט בבדיקה )הכשרה  7/8/23משכ"ל מיום 

וערבות( המציע לא המציא הסבר ו/או אסמכתא חדשה ורענונים, רכב וציוד למפקח, ביגוד וציוד 

ובשים לב לכך שהרווחיות הצפויה כפי שפורטה בבדיקת הסבירות נשארת בעינה, הוועדה מחליטה, 

פגיעה בזכויות העובדים, שלא לקבל את הצעת המציע הזול ביותר, חברת יניב ללאור החשש 

גלמת רווח צפוי ( בע"מ, המ2016ביטחון ) מאבטחים ולעבור למציע הזול, שדורג שני, חברת ר.ח.ש

 מהמחזור, אחוז רווח סביר מבחינת תמחור. 2.32%של 

 

( בע"מ להיערך בדחיפות למתן שירותי אבטחה ושמירה, בשים לב 2016על חברת ר.ח.ש ביטחון )

 למועד הצפוי לפתיחת שנת הלימודים במוסדות החינוך.

  

 

 

 


